
Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu 2 

 

(ďalej len "VVO 2"), konaného v Dome kultúry, 1. poschodie 

dňa 01.02.2024  (štvrtok), v čase od 17.00 do 20.00 h 

 

Členovia VVO 2: 

prítomní:  Ing. Ľuboš Jelačič, predseda,  Helena Dadíková, podpredsedníčka, 

   Mgr. Július Gális ( do 18.00 h), Ivica Čertíková 

 

Neprítomná :           Ing. Natália Svítková 

 

Zapisovateľka VVO 2: Mgr. Michaela Bevelagua, MsÚ Prievidza – neprítomná  

 

Iní prítomní:  Michal Dobiaš, zástupca primátorky 

                                Ing. arch. Zuzana Hlinková, hlavná architektka mesta 

                                39 obyvateľov mesta – vlastníkov garáži – podľa prezenčnej listiny 

                               ( ich  hovorca  František Boŕutík) 

                                Zdenko M. – požiadavky vlastníkov bytového  

                                domu Ul. J. Murgaša 

                                Kamil Z. (k  investičnému zámeru Ivanitt, s. r. o.) 

                                Zdenko N. (Ivanitt, s. r. o.) 

                                Milan B.  (Ivanitt, s. r. o.) 

 

Program: 

1. Rokovanie s obyvateľmi – majiteľmi garáží postavených na pozemkoch mesta 

v lokalite sídliska Píly ( na konci Ul. A. Stodolu ) 

2. Rokovanie k zámeru spoločnosti Ivanitt, s. r. o.  

3. Vyjadrenie k žiadostiam doručeným  predsedovi VVO 2 

4. Rôzne 

5. Záver  
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K bodu 1: 

Predseda VVO 2 Ing. Ľuboš Jelačič privítal prítomných obyvateľov (39 vlastníkov garáží, 

ktorí sú žiadateľmi o odpredaj pozemkov  vo vlastníctve mesta, na ktorých sú bez 

právneho titulu  postavené garáže).Privítal hostí – Michala Dobiaša, zástupcu 

primátorky,  Ing. arch. Zuzanu Hlinkovú, hlavnú architektku mesta a predstavil prítomných 

poslancov : Helenu Dadíkovú,   Ivicu Čertíkovú a Mgr. Júliusa Gálisa. 

Poznámka : Poslanci VVO 2 žiadali  v zápisnici z dec. 2023 a opätovne z jan. 2024, 

aby mesto zabezpečilo stretnutie s obyvateľmi – žiadateľmi o kúpu pozemkov pod 

garážami v lokalite sídliska Píly ( na konci Ul. A. Stodolu na parc. CKN 1208/14 k .ú. 

Prievidza). Účastníci rokovania sedeli na chodbe balkóna Domu kultúry, nakoľko priestor 

klubovne, kde zasadá spravidla VVO 2, bol kapacitne nepostačujúci.  

Z toho dôvodu bola aj komunikácia sťažená. Na rokovanie s obyvateľmi by sa bol hodil 

väčší priestor aj s mikrofónom a iným spôsobom sedenia. 

 

 

 

Zástupca vlastníkov garáží František Bořutík informoval prítomných zástupcov mesta 

a poslancov o postupe, ktorí žiadatelia uplatnili pri podaní žiadosti o odpredaj pozemkov 

pod garážami : 

- navštívili právnu kanceláriu MsÚ, kde im bolo povedané, aby si podali na odkúpenie 

pozemkov žiadosti, k čomu je potrebný GP príslušného pozemku, o ktorý majú 

záujem. V tejto súvislosti si 6 záujemci dali vypracovať GP, za ktorý zaplatili 

zhotoviteľovi po 200,00 €; 

- následne si časť vlastníkov podala žiadosti o odkúpenie, ktoré však poslanci 

zamietli. 

Zdieľajú názor, že vzhľadom k tomu, že tieto garáže sú postavené pred takmer 50 rokmi, 

časom si stavby dali zapísať, resp. zlegalizovať,  dostali ev. čísla a platia za garáže  daň 

z nehnuteľnosti, majú nárok si pozemky pod nimi odkúpiť.   

 

Hlavná architektka mesta Ing. arch. Zuzana Hlinková vysvetlila prítomným, z akého 

dôvodu  neodporučila  v procese posudzovania žiadostí  vo VVO, komisiách a MsR 

schváliť predaj.  Je v  záujme mesta,  aby majetok mesta – pozemok vo výmere približne 

4 240 m2. , ktorý môže mesto v budúcnosti využiť na niektorých z relevantných 

investičných zámerov, nebol predaný, resp. rozpredaný po častiach.  

ÚP sa robí spravidla na 30 rokov dopredu, ale nevie v tomto momente garantovať, aké 

zámery bude mesto môcť realizovať v najbližšom období. Je však isté, že majitelia garáží 

zaberajú neoprávnene pozemky ( nemajú pozemky vo vlastníctve ani v nájme), na ktorých 

majú postavené garáže.   
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Jej odporúčanie vychádzalo zo skutočnosti, že v zmysle ÚPN M ide o obytné územie HBV, 

pričom je možné využiť pozemok napr. na výstavbu bytového domu, parkovacieho domu, 

prípadne záchytné parkovisko. Preto vo svojom stanovisku, z ktorého vychádzali aj 

poslanci pri rozhodovaní o odpredaji,  odporučila zatiaľ navrhnúť žiadateľom nájom parciel.  

Odporúča pozemky vo vlastníctve mesta (parcely CKN 1208/14, EKN 2540/1 a EKN 3228, 

vrátane odčlenených parciel pod garážami,) zatiaľ   ponechať ako rezervu pre prípadný 

investičný zámer mesta, nakoľko sa jedná spolu o takmer  4 240 m2. Vo svojom 

stanovisku pri riešení požiadavky obyvateľov argumentovala  tým, že v  súčasnosti sa 

jedná približne o 100   garáží = t. j. 100 automobilov (výmera každej garáže je 18m2 – t. j. 

spolu min. 1 800 m2). Len v prípade vytvorenia hromadného parkoviska by sa navýšil 

počet parkovacích plôch o 50% - teda približne na 150 miest. 

 

Upozornila však, že v momentálne finančnej situácii  nie je reálne realizovať žiadny 

investičný zámer mesta z uvedených možností, ani nie je možné teraz časovo spresniť 

termín prípadnej realizácie niektorého zámeru mesta. 

Vyjadrila názor, že poslanci VVO 2 sa správne zachovali, keď neodsúhlasili predaj, 

pretože tým chránia záujmy mesta.  

 

 Z pléna zaznela požiadavka, aby užívatelia pozemkov mali predkupné právo na tieto 

pozemky. 

Michal Dobiaš, zástupca primátorky – ak niekto z MsÚ povedal, že sa pozemok dá 

predať, nemal to povedať. Mesto má problém s pozemkami, práve preto nechceme tento 

pozemok predávať z dôvodu jeho celistvosti. Môže v budúcnosti slúžiť ako územie 

ďalšieho rozvoja mesta. 

Žiaľ, neprišlo sa doteraz nato, že pozemky nie sú vysporiadané, ale predaj je nereálny. 

Nikto však vlastníkov garáží nevyháňa. Teraz bude dôležité riešiť nájomné vzťahy a cenu 

nájmu.  Mesto má cenovú mapu, ale on bude navrhovať, aby bol nájom stanovený, resp. 

schválený vo výške 2,50 €/m2/rok.  

František Bořutík  upozornil, že prvou žiadateľkou bola Anna F.,  bolo jej povedané, že 

sa budú pozemky predávať, keď bude viac záujemcov. 

Zároveň bolo deklarované, že si záujemcovia dali urobiť znalecké posudky, za ktoré 

zaplatili po 200,00 €, ktoré vlastne vynaložili po neschválení predaja za „vyhodené“. 

Mgr. Stanislav B.  – pozemok sa považoval za trvalo nadbytočný majetok, hľadajme 

riešenie. Prečo nemôžu mať vlastníci garáží predkupné právo, resp. právo dožitia ? 

Michal Dobiaš – mesto môže kedykoľvek zmeniť ÚP, t. č. môžeme však zabezpečiť, aby 

boli garáže považované za objekty na dožitie. Ale ide o to, aby sa nerobila ich 

rekonštrukcia ( pozor na rozlíšenie rekonštrukcie a opráv ). Drobné opravy v zmysle 

stavebného zákona je možné robiť ( na ochranu majetku). Je treba posudzovať, dokedy je 

garáž technicky funkčná. 
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Na otázku z pléna k procesu možného vyvlastnenia garáží sa vyjadril Michal Dobiaš:                   

- proces vyvlastnenia má svoje pravidlá. Musí sa jednať o verejnoprospešnú stavbu 

a musí byť k nej vypracovaný znalecký posudok. V tomto prípade sa však nejedná 

o verejnoprospešné stavby. 

Ďalej upozornil, že mesto t. č. vôbec neuvažuje o rušení garáží. Upozornil, že od 01.11. 

2023 platí novela zákona o majetku obcí a ten určuje, že samospráva musí mať 

vypracovanú cenovú mapu na predaj svojho majetku a každému predaju musí 

predchádzať stanovenie ceny, ktorú zásadne určuje súdny znalec. 

Michal Dobiaš považuje v tejto situácii za kľúčové vyriešiť : 

a) zníženie ceny nájmu za pozemky pre vlastníkov garáží; 

b) v nájomnej zmluve určiť výpovednú lehotu 12 mesiacov; 

c) do ÚP schváliť zmenu, ktorou sa dosiahne stav, aby zostali garáže na dožitie.   

 

Na záver diskusie ešte zazneli otázky k využitiu budovy bývalej škôlky, ktorú mesto 

predalo. 

 

K tomuto bodu rokovania hlasovali prítomní poslanci VVO 2 po odchode obyvateľov – 

vlastníkov garáží pred ďalším bodom programu ( po odchode Mgr. J .Gálisa ). 

Poslanci VVO 2 sa stotožňujú s názorom HAM, aby sa parcela pod garážami ponechala 

ako celok v majetku mesta pre jeho prípadné investičné zámery v budúcnosti a zároveň 

podporujú návrh ZPM, aby sa uzatvorili nájomné zmluvy s výpovednou lehotou 12 

mesiacov bez predkupného práva, s prípadným právom dožitia a stanovila sa cena nájmu 

na 2,50 €/m2/rok. 

 

Hlasovanie o predaji pozemkov pod garážami. 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní:   3 Za:  0 Proti :3 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 2 : 

 

Na zasadnutie VVO 2  sa dostavili   Milan B. za spoločnosť Ivanitt, s. r. o., spolu so 

Zdenkom N.,  ktorí prišli bližšie vysvetliť zámer výstavby objektu, ktorý majú záujem 

vybudovať na sídlisku Píly ( na Ul. F. Madvu a D. Kubíka - na mieste, kde  sídlila  predajňa 

OTEX ).  

Vysvetlili, že sa jedná o objekt – bytový dom s polyfunkciou a parkovaním pod zemou, 

pričom majú záujem o scelenie pozemkov (čiastočne v nájme), ktoré majú zámer 

revitalizovať a vybudovať na pozemkoch okolo objektu parkovacie plochy, ktoré po 

dobudovaní odovzdajú do majetku mesta T. č. je tam použiteľných 30 parkovacích miest, 

revitalizáciou a budovaním vznikne 36. 

 



Strana 5 z 9 
 

VVO 2 sa vyjadroval v roku 2023 k dvom žiadostiam, ktoré súvisia s týmto investičným 

zámerom : 

a) zrušenie predkupného práva na parcelu C KN č. 90/14, ostatná plocha vo výmere 

670 m2, o ktoré požiadal vlastník – spoločnosť GENERALINVEST, s. r .o., ktorý 

mieni predmetný pozemok predať spoločnosti Ivanitt, s. r. o., so sídlom v Prievidzi 

na Golfovej ul. 2938/18, za účelom výstavby komplexu, pozostávajúceho 

z bytových a nebytových priestorov a parkovacích miest;  

b) žiadosť o zámenu nehnuteľností – pozemkov vo vlastníctve mesta. 

 

Na predchádzajúcich zasadnutiach nebol zámer schválený, pretože boli voči nemu 

vznesené pripomienky zo strany hlavnej architektky mesta, s ktorými sa poslanci VVO 2 

stotožnili. 

 

Milan B. a Zdenko N. podrobne vysvetlili svoj zámer a spolu s hlavnou architektkou 

prezentovali na architektonickej štúdii zámery k stavbe i jej okoliu. S výstavbou objektu 

a budovaním parkovacích plôch bezprostredne súvisí aj ich žiadosť o zámenu pozemkov 

a žiadosť o nájom pozemkom. 

Ich novo prezentovaný zámer po rešpektovaní pripomienok hlavnej architektky ( najmä 

zníženie podlažnosti budovy s ohľadom na okolité stavby bytových domov) podporil aj   

 Michal Dobiaš, ZPM, ktorý je zároveň predsedom  Komisie dopravy, životného prostredia 

a rozvoja mesta. 

Na tejto časti zasadnutia bol prítomný aj obyvateľ  mesta – p. Kamil Z., ktorý býva 

v blízkosti predpokladanej výstavby. Jeho vyjadrenie nemožno považovať za všeobecný 

názor, ale on osobne s navrhovaným riešením súhlasí. 

Ing. arch. Zuzana Hlinková upozornila, že v zmysle stavebného zákona sa budú v rámci 

povoľovacieho, resp. stavebného  konania vyjadrovať aj vlastníci bytov v okolitých 

bytových domoch  

 

Na záver rozpravy k týmto požiadavkám  vyhlásil predseda VVO 2 hlasovanie, ktoré 

pozostávalo z troch  častí : 

a) hlasovanie o žiadosti spoločnosti GENERALINVEST, s. r. o.,  zrušení 

predkupného práva na nehnuteľnosť v k. ú Prievidza, parcela C KN č 90/14 – 

ostatná  plocha s výmerou 670 m2 , s podmienkou, že bude predkupné právo  

     zrušené  za podmienok, ktoré určí hlavná architektka mesta. 

 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní:   3 Za:  3 Proti:   0 Zdržal sa: 0 

 

b) hlasovanie o žiadosti spoločnosti Ivanitt, s. r. o., o zámenu nehnuteľností  vo 

vlastníctve mesta Prievidza: 
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a. parcela reg. CKN č. 90/25, zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 159 m2,  

b. parcela reg. CKN č. 90/27, ostatná plocha vo výmere 36 m2,  

c. parcela reg.  CKN č. 90/23, ostatná plocha vo výmere 9 m2  

zamerané a odčlenené z pozemku parcela reg. CKN č. 90/1, ostatná plocha s výmerou 20 

925 m2, vedený na liste vlastníctva č. 1 Geometrickým plánom č. 12/2023 (pracovná verzia 

predložená žiadateľom) zameniť za nehnuteľnosť, ktorú odkúpi spol. Ivanitt s.r.o. od spol. 

Generalinvest s.r.o. - novovytvorený pozemok  parcela reg. CKN č. 90/26, ostatná plocha 

vo výmere 60 m2 odčlenený  z pozemku parcela reg. CKN č. 90/14, ostatná plocha vo 

výmere 670 m2 vedený na LV č. 5411 s doplatkom. Zámena je požadovaná na realizáciu 

investičného developerského projektu v lokalite na Ul. F. Madvu v Prievidzi, ktorý bude 

pozostávať z bytového komplexu: z bytových a nebytových jednotiek a  parkovacích miest. 

VVO 2 v tejto súvislosti žiada, aby cena zamieňaných pozemkov bola predmetom 

rokovania Komisie finančnej a majetkovej  a Komisie dopravy ŽP a RM. Zároveň žiadaj  

právnu kanceláriu vždy presne definovať veľkosti parciel, ku  ktorým  má VVO 2 podávať 

stanovisko, resp. sa vyjadrovať. 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní:   3 Za:  3 Proti:   0 Zdržal sa: 0 

 

c) hlasovanie o žiadosti o nájom nehnuteľností vo vlastníctve mesta Prievidza:  

 a)pozemkov parcela reg. CKN č. 90/11, zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 49 m2 

(upravená výmera po GP 12/2023), parcela reg. CKN č. 90/12, zastavaná plocha a 

nádvorie vo výmere 158 m2, parcela reg.  CKN č. 90/26, ostatná plocha vo výmere 60 m2 

(upravená výmera po GP 12/2023, nadobudnuté od Ivanitt s.r.o. zámennou zmluvou podľa 

bodu a) tohto uznesenia), zapísaných na LV č. 1 vo vlastníctve mesta Prievidza 

v spoluvlastníckom podiele 1/1, 

b)novovytvorených pozemkov parcela reg. CKN č. 90/29, zastavaná plocha a nádvorie 

vo výmere 57 m2, parcela reg. CKN č. 90/31, zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 10 

m2, zameraných a odčlenených z parc. CKN č. 8/3, zastavaná plocha nádvorie vo výmere 

1697 m2, zapísaného na LV č. 1 Geometrickým plánom č. 13/2023 (pracovná verzia),  

c)novovytvoreného pozemku parcela reg. CKN č. 90/30, ostatná plocha vo výmere 361 m2 

zameraného a odčleneného z parc. CKN č. 90/1, ostatná plocha vo výmere 20714  m2, 

zapísaného na LV č. 1 Geometrickým plánom č. 13/2023 (pracovná verzia). 

Účelom nájmu je  realizácie investičného developerského projektu v lokalite na Ul. F. 

Madvu v Prievidzi, ktorý bude pozostávať z bytového komplexu, a to z bytových 

a nebytových jednotiek a  parkovacích miest, s možnosťou určenia minimálnej výšky 

nájmu za pozemky po celú dobu nájmu do doby kolaudácie celého projektu. Spoločnosť 

Ivanitt,  s.r.o., sa zaväzuje zrekonštruovať okolité parkovacie miesta a ostatné plochy 
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podľa architektonickej  štúdie,  t .j.  z pôvodných približne 30 parkovacích miest vznikne 36 

plnohodnotných parkovacích miest pre verejnosť  aj so sadovými úpravami okolia, s tým, 

že po kolaudácii budú parkovacie miesta odovzdané do majetku mesta bezodplatne.  

VVO 2 po prerokovaní návrhu vyjadrilo súhlas s touto žiadosťou s tým, aby nájom pod 

parkovacie plochy bol stanovený na 2,50 €/m2 //rok     od začatia prác po kolaudáciu, 

nakoľko budú parkovacie plochy odovzdané do majetku mesta a okrem toho bude 

zrekonštruovaná komunikácia  vo vlastníctve mesta v bezprostrednej blízkosti podľa 

predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní:   3 Za:  3 Proti:   0 Zdržal sa: 0 

  

K bodu 3: 

Predseda VVO 2 Ing. Ľuboš Jelačič predložil na rokovanie písomné požiadavky 

obyvateľov VVO 2 : 

 

A) Zdenko Marko, Ul. J. Murgaša, vchod 26, byt č.8, 971 01 Prievidza 

Priniesol osobne list, v ktorom obyvatelia bytového domu ( pozn. Čínsky múr)  navrhujú 

riešenie parkovania pre obyvateľov bytového domu s tým, že navrhujú pre každý vchod 

určiť počet parkovacích miest a zaviesť 1 platené parkovacie miesto pre majiteľa 

motorového vozidla z príslušného vchodu. 

Návrh obyvateľov bytového domu na Ul. J. Murgaša odstupuje VVO 2  na prerokovanie 

Komisii dopravy, životného prostredia a rozvoja mesta pri MsZ s tým, že  VVO 2 žiada 

zaslať písomné stanovisko k návrhu  zástupcovi obyvateľovi p. Zdenkovi M. a písomne 

informovať o výsledku aj VVO2. 

Originál listu odstupuje VVO 2 na riešenie Komisii dopravy ŽP a RM, kópia bude tvoriť 

prílohu zápisnice.   

 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní:   3 Za:  3 Proti:   0 Zdržal sa: 0 

 

B)Zdenko Marko, Ul. J. Murgaša, vchod 26, byt č.8, 971 01 Prievidza 

Priniesol osobne žiadosť obyvateľov bytového domu ( pozn. Čínsky múr), v ktorom  

žiadajú poslancov, aby mesto Prievidza vzalo  späť do vlastníctva časť pozemku vo 

vlastníctve JMF KOZ SR, ktorý je na predaj aj so susediacim pozemkom. 
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Originál žiadosti odstupuje VVO 2 na riešenie Komisii finančnej majetkovej 

a podnikateľských aktivít a kópiu Komisii dopravy ŽP a RM. Jedna kópia bude tvoriť aj 

prílohu tejto zápisnice.  VVO 2 žiada písomne informovať o výsledku, resp. návrhu 

riešenia zástupcu obyvateľov bytového domu – Zdenka M.  a písomne informovať aj VVO 

2.  

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní:   3 Za:  3 Proti:   0 Zdržal sa: 0 

 

C)Spoločenstvo vlastníkov bytov a nebytových priestorov  dom 138, Ul. B. Björnsona č. 

138/5/7 doručilo poslancom kópiu listín : „Žiadosť o výstavbu parkovacích miest“. 

Žiadosť bola v januári 2024 doručená do podateľne Mestského úradu spolu s 2 listami 

prezenčnej listiny obyvateľov bytového domu, v ktorej vyjadrujú súhlas s požiadavkou. 

Súčasťou žiadosti je aj jednoduchý situačný nákres, o ktoré plochy na vybudovanie 

parkoviska pri bytovom dome sa jedná. 

VVO 2 odporúča, aby uvedená požiadavky bola zaradená do plánu výstavby parkovacích 

plôch v meste Prievidza. Originál žiadosti bol doručený do podateľne MsÚ. 

Zároveň žiada príslušný odborný útvar MsÚ, aby žiadateľov a VVO 2 informoval 

o možnosti realizácie parkovacích plôch a časovom horizonte riešenia požiadavky. 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní:   3 Za:  3 Proti:   0 Zdržal sa: 0 

  

K bodu 4: 

 

1)Ing. Ľuboš Jelačič, predseda VVO 2 a prítomné členky VVO 2 diskutovali opakovane 

o požiadavkách obyvateľov bytových domov, ktoré sú vo väčšine vo vlastníctve FO, 

o možnosti budovať si jednoduché parkovacie plochy v blízkosti bytových domov  

v zelených plochách zatrávňovacími panelmi z prostriedkov SVB s tým, že by mesto 

vydalo usmernenie k budovaniu ( riešenie nájmu majetku mesta, spôsob osadenia 

a veľkosti parkovacích plôch)  a dozorovalo by ich výstavbu napr. : prostredníctvom 

TSMPD, s.r.o. 

 

VVO 2 odporúča sa s týmto návrhom zaoberať vo vedení mesta i v  príslušných 

odborných útvaroch a komisiách a žiada písomné stanovisko k tejto problematike.   

 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní:   3 Za:  3 Proti:   0 Zdržal sa: 0 
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2)Helena  Dadíková upozornila poslancov, že dostala do poslaneckej pošty „Petíciu proti 

plánovanej výstavbe viacpodlažného bytového domu a obslužnej cesty 

s vjazdom  z Kvetnej ulice v Prievidzi a za dočasnú stavebnú uzáveru v tejto oblasti“ 

Nakoľko  nepozná dostatočne situáciu v tejto lokalite mesta  s prevažnou zástavbou 

rodinnými domami ( VVO1), žiada, aby bolo poslancom doručené písomné stanovisko 

mesta, resp. odborných útvarov mesta a Komisie dopravy ŽP a RM k tejto petícii v záujme 

objektívneho hlasovania. 

 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní:   3 Za:  3 Proti:   0 Zdržal sa: 0 

 

3) Ing. Ľuboš Jelačič  predložil na prerokovanie žiadosť Spoločenstva vlastníkov bytov 

a nebytových priestorov „ Dom II. 177, Ul. J. Kráľa 12 – 24, 971 01 Prievidza „. 

Predseda spoločenstva Katarína S. v žiadosti uvádza, že na základe požiadavky 

obyvateľov bytového domu  žiada o vybudovanie detského ihriska vo vnútrobloku 

bytového domu. 

H .Dadíková upozornila, že v meste bolo zrušených viac pieskovísk z dôvodu nárokov 

a podmienok stanovených hygienickými predpismi a finančných nárokov na starostlivosť 

o pieskoviská. 

VVO 2 odporúča požiadavku technicky a finančne prehodnotiť správcom detských ihrísk,  

t. j. TSMDP, s. r. o. a následne  poslať písomné stanovisko SVB a NP Dom II.  na Ul. J. 

Kráľa 12 – 24, rovnako aj VVO 2.  

Originál žiadosti odstupuje na TSMPD, s.r.o., kópia tvorí prílohu zápisnice. 

 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní:   3 Za:  3 Proti:   0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 5:  

 

Ing. Ľuboš Jelačič, predseda  VVO 2  po prerokovaní všetkých predložených materiálov 

a podnetov obyvateľov i poslancov poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie výboru  

ukončil. 

 

Prievidza   01.02.2024  

Zapísala: Helena  Dadíková, podpredsedníčka VVO 2  

 

 

         Ing. Ľuboš Jelačič 

          predseda VVO 2 


